
H E L P E N D E H A N D E N 

De gedachte van De Gaay Fortman werd overgenomen en uitge-
werkt door de universiteitspastor, ds. J. Hessels Mulder. Het college 
van directeuren reageerde positief en wees een centraal gelegen 
plaats op de campus aan, waar de kapel zou kunnen verrijzen. Zelfs 
werd een maquette van de te bouwen kapel vervaardigd, die op de 
jubileumvergadering van Vrouwen vu-Hulp in 1972 te bezichtigen 
was. Daarna raakte de zaak echter in een impasse. Ondanks alle en-
thousiasme van de initiatiefnemers bleken de nieuwe bestuurscolle- 107 
ges van de vu, het college van bestuur en de universiteitsraad, uit 
praktische overwegingen minder voor het plan te voelen. Zij meen-
den dat de kapel te weinig gebruikt zou worden om er een deel van 
de toch al beperkte en daardoor kostbare ruimte op de campus voor 
te mogen opofferen. Dit standpunt werd kernachtig samengevat door 
een lid van het college vam bestuur, dat in de universiteitsraad uit-
riep: 'Alweer een lege kerk, en dat op mijn campus!'. 

Na jaren van moeizaam overleg kwam het moderamen van Vrou-
wen vu-Hulp in 1980 tot de conclusie, dat van het plan moest worden 
afgezien omdat het draagvlak binnen de universitaire gemeenschap 
ontbrak. Door deze gang van zaken miste de universiteit een kans, 
om haar bijzondere identiteit op een passende en voor de hand lig-
gende manier tot uitdrukking te brengen. Het spreekt vanzelf dat de 
afwij zing van het kapelplan evenmin bevorderlijk was voor de betrok-
kenheid van veel spaarsters, die op deze wijze wel de indruk moesten 
krijgen dat de vu haar christelijke beginselen minder zwaar liet we-
gen dan overwegingen van praktische aard. 

helpende handen 

Eén van de gevolgen van de gewijzigde verhouding tussen vu en Ver-
eniging was, dat het vu-blad in het najaar van 1971 verdween om 
plaats te maken voor een nieuw maandblad, -Magazine, geheten. 
Het oude vu-Wad was een echt verenigingsorgaan geweest, met huis-
houdelijke mededelingen, verslagen en artikelen, die vooral bedoeld 
waren om de leden en contribuanten van de Vereniging te informe-
ren over de feitelijke gang van zaken aan de universiteit. In het nieu-
we blad lag het accent vooral op de wetenschappelijke ontwikkelingen 
aan de vu, waarmee men wilde voortbouwen op de inhoudelijke dis-


